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Møtereferat 

Til stede: 

 

 

 

 

 

 

 

Forfall:  

Ole Østerås 1. trinn 

Hilde Gran 2. trinn (leder) 

Ida Wangen Garli 4. trinn (referent) 

Ida Bergstrøm 5. trinn 

Henrikke Tvedt 6. trinn  

Tom Hellebø 7. trinn (kasserer) 

Truls Larsen Rektor 

 

Stina Riis Andersen 3. trinn 

 

Neste møte: Onsdag 9. mars 2022, digitalt møte kl. 19:00  

 

INFORMASJON FRA REKTOR  

Koronasituasjonen: Skolen har vært på gult nivå siden oppstart etter nyttår. Det ble delt ut ca 

100 hjemmetester i romjulen. Det er pt registrert smittetilfeller på to trinn.  

Avdelingsleder 4.-7. trinn: Arne er utlånt til stilling som konstituert rektor på en annen skole 

frem til utgangen av februar. Ole Marius er stedfortreder i Arnes fravær.   

 

SAKER FRA TRINNENE 

Gymsal i Gildehallen: Oppmerkingen rundt bygget oppleves fremdeles som mangelfull. Truls 

følger opp dette med TIF Viking/utleier. Det har også blitt stilt spørsmål om inneklimaet i hallen 

er godt nok. Helsevernetatens rapport fra november 2021 inneholdt ingen pålegg om behov for 

endring eller utbedring.  

Vi informerer om foreldres mulighet til å sende bekymringsmelding/klage vedrørende elevenes 

arbeidsmiljø, og oppfordrer til å benytte denne hvis ønskelig:  

https://www.bergen.kommune.no/RUUViewer/1201/BK182-Helsemiljo-

Klage_Skole_elev_arbeidsmiljo 

Ansvarlig avdeling: Miljørettet helsevern, Helsevernenheten. 

SFO: Skjermtid er tatt opp nok en gang, det gjelder alle trinn. Rektor følger opp dette videre.  
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Uteområdene på ny skole: Presentasjonen fra OBAS har blitt sendt ut til alle trinnenes sider, og 

foreldrene har hatt mulighet til å komme med innspill. Truls sender disse videre til 

prosjektleder.  

Oppfølgingssak:  

Leksefri skole: Det har kommet inn mange innspill fra foreldene om dette, og meningene er 

delte. Vi har hatt en debatt rundt det, og Truls tar tilbakemeldingene med seg tilbake til 

lærerne.  

 


